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Nu trebuie să mergem singuri 

„Una dintre cele mai mari consolări ale acestei perioade de 
Paște este aceea că Isus a mers singur pe un drum așa 

de lung, pentru ca noi să nu fim nevoiți să facem la fel. Călă-
toria Lui solitară ne- a oferit tovărășie minunată pentru mica 
noastră versiune a acelui drum – grija plină de milă a Tatălui 
nostru din Cer, tovărășia de negreșit a acestui Fiu Preaiubit, 
darul desăvârșit al Duhului Sfânt, îngeri din cer, membri ai 
familiei de ambele părți ale vălului, profeți și apostoli, învăță-
tori, conducători, prieteni. Toate acestea, precum și altele, 
ne- au fost date ca tovarăși în călătoria noastră pământeană 
datorită ispășirii lui Isus Hristos și a restaurării Evangheliei 
Sale. Trâmbițând de pe vârful Golgotei, răsună adevărul că 
nu vom fi lăsați niciodată singuri și nici lipsiți de ajutor, chiar 
dacă uneori putem simți că suntem…

Haideți să stăm alături de Isus Hristos «în toate timpurile și 
în toate lucrurile și în toate locurile în care se întâmplă să [ne 
aflăm], chiar până la moarte», căci cu siguranță așa a stat El 
lângă noi când era pe moarte și când a trebuit ca El să fie de 
unul singur.”
Vârstnicul Jeffrey R. Holland, din Cvorumul celor Doisprezece Apostoli, „Nimeni 
nu a fost cu El”, Liahona, mai 2009, p. 88.

Punere în practică personală: De Paștele acesta, aduceți- vă 
aminte de ultima călătorie pe care Salvatorul a făcut- o singur. 
El a sacrificat tot ce avea ca dumneavoastră și fiecare persoană 
de pe pământ să puteți deveni curați și să aveți viață eternă. 
Învățați din exemplul Său perfect. Păstrați- L în gândurile și 
inima dumneavoastră. Amintiți- vă întotdeauna că nu sunteți 
niciodată singuri. Pentru că El a îndurat ultima Lui călătorie 
într- o singurătate completă și de neînchipuit, El nu vă va 
abandona. Dragostea Lui pentru dumneavoastră este infinită și 
constantă și El este gata să vă ofere pace, mângâiere și spe-
ranță în timp ce vă continuați propria călătorie. Darul ispășirii 
Sale este veșnic și v- a fost dat dumneavoastră. ◼
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Vezi în ce fel Paștele evreiesc ne ajută să înțelegem Paștele pe  
lds .org/ go/ 41817.

Punere în practică personală: Cu toate că 
nu ne- am aflat printre cei care au văzut tru-
pul înviat și făcut perfect al Mântuitorului, 
putem totuși să fim martorii Lui astăzi. Ne 
putem concentra viața asupra Lui, indife-
rent de timpul sau locul în care ne aflăm. 
De fiecare dată când ne oferim inimile 
și mâinile să slujim altora, când arătăm 
gingășie, bunătate și respect tuturor, când 
apărăm adevărul și ne împărtășim mărtu-
riile despre Evanghelie, suntem martori 
adevărați ai lui Isus Hristos.

Mulțimea de martori ai învierii Sale

„Cred mulțimea de martori ale căror experiențe și mărturii cu privire 
la învierea Salvatorului se găsesc în Noul Testament – Petru și 

colegii săi apostoli, și prețioasa și pura Maria Magdalena fiind doar câți-
va dintre aceștia. Cred mărturiile care se găsesc în Cartea lui Mormon – 
a lui Nefi, apostolul, și a mulțimii din țara Abundența, acestea fiind doar 
câteva dintre ele. Și cred mărturia lui Joseph Smith și a lui Sidney Rigdon 
care, după multe alte mărturii, au proclamat marea mărturie a acestei 
dispensații: «El trăiește! Pentru că L- am văzut». Sub privirea ochiului Său 
pătrunzător, stau ca martor că Isus din Nazaret este Mântuitorul înviat 
și depun mărturie despre toate lucrurile care decurg din faptul că El a 
înviat. Mă rog ca dumneavoastră să dobândiți convingere și alinare prin 
aceeași mărturie.”
Vârstnicul D. Todd Christofferson, din Cvorumul celor Doisprezece Apostoli, „Învierea lui Isus 
Hristos”, Liahona, mai. 2014, p. 114.


